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To: P-L NPR ©) rivm..nl]
Cc: 5.1.2e [ERE &) rivm nl]
From: 5.12e

Sent: Tue 3/17/2020 11:52:32 AM

Subject: RE: Afvalwater en COVID-19

Received: Tue 3/17/2020 11:52:32 AM

Nee hoor niet meer relevant, daarna kwam officiéle berichtgeving donderdagmiddag over evenementen, thuiswerken etc

vou: IEE EEN ivi >
Datum: 17 maart 2020 om 12:42:00 CET

Aan: ED <EEEETGi:iv in nl
CC: 0 <7} 5.1.2¢ (@rivin.nl>
Onderwerp: RE: Afvalwater en COVID-19

Dank voor je update. Duidelijk.
Ik zal de vraag over de evenementen opzoeken en (indien nog relevant) beantwoorden.

Mocht het nodig zijn dan neem ik contact met je op.

Groeten,

van: JETER@ riv.ni>
Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 11:51

- @rivm.nl>

@rivm.nl>

Onderwerp: RE: Afvalwater en COVID-19

HEE

Ik weet niet precies wat je bedoelt, misschien de vragen die ik had doorgestuurd over oa de evenementen? Fijn dat

jullie dat op kunnen pakken. Had EY wel gevraagd naar rechtstreeks contact maar dat is nu niet meer aan de

orde na opschaling. Ik heb verder geen vragen en heb ook geen vragen via LCI gehad? Wel in vroeg stadium bij
aangegeven dat IPC en WaSH relevant zijn irt COVID-19 virus ook in NL maar daar ging veel aandacht uit naar

triage en diagnostiek en zorg. Met betrokkenen is voorzet gedaan voor aanvulling van arbocatalogus maar zij
hadden zelf al een en ander over coronavirus opgenomen nav 2003 uitbraak. Wat blijft staan is dat de

microbiologische kennis in de arbocatalogus deels niet klopt en zeker niet up to date is. Zowel Unie als STOWA zijn
zich hiervan nu bewust.

Anders hebben we zo nodig telefonisch contact?

Groeten,

Sent: dinsdag 17 maart 2020 11:40

To: Eze EEREciv.n>
Cc: 5.1.2e Ss 5.12e @rivm.nl>

Subject: Afvalwater en COVID-19

Hoi

via RE heb ik verschillende mails van jou ontvangen over afvalwater(installaties) in relatie tot COVID-19.

Wat betreft preventievragen (o.a. PBM/ Arbo) kan je bij mij terecht. Ik heb al het eea gelezen waaronder jullie
voorstel voor toevoegen COVID-19 informatie aan de Arbocatalogus[NEGF
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De PBM en andere maatregelen tegen COVID-19 zijn al opgenomen in de arbocatalogus dus directe actie is niet

vereist, correct? (ik zag overigens dat Legionella nog niet was geupdate en daar o.a. geen FFP3 is opgenomen...)

Volgens mij lopen er nu geen punten voor ons (LCI/LCHV) om op te pakken. Is dat correct?

Enige punt is dat er, zoals je ongetwijfeld weet, een tekort aan FFP maskers is en terughoudendheid met gebruik
daarvan noodzakelijk is.

Groeten,


